

Customs Notice No. (12/2021)

Imposing a definitive anti-dumping duty on GCC imports of plates, sheets and strips of aluminum alloys originating in or exported from China

Pursuant to the Federal Customs Authority's letter No. FCA/CD/S/2021/890 dated 01/07/2021, and the Ministry of Economy's directive No. 01-226/2021 dated 24/6/2021 and the circular No. 4/2021 attached thereto, regarding the imposition of a definitive anti-dumping duty on the GCC imports of plates, sheets and strips of aluminum alloys originating in or exported from the People's Republic of China,

The following has been decided:

Article (1)

A definitive anti-dumping duty will be imposed on GCC imports of plates, sheets and strips of aluminum alloys, of a thickness greater than 0.2mm but not exceeding 8 mm, which fall under HS codes 76061200 and 76069200, originating in or exported from People's Republic of China.

Article (2)

Article (1) of this Notice excludes products of polished, coated and heat treatable aluminum alloy, as well as those used for manufacturing beverage cans and their lids.

Article (3)

The definitive anti-dumping duty will be levied according to the final dumping margin that was fixed as a percentage of CIF value as shown in the below table:

إعلان جمركي رقم (2021/12)

بشأن فرض رسم نهائي لمكافحة الإغراق على واردات دول مجلس التعاون من منتج صفائح وألواح وأشرطة من خلائط الألومنيوم ذات منشأ أو المصدرة من جمهورية الصين الشعبية

بناء على كتاب الهيئة الاتحادية للجمارك رقم (هـ أ ج/ق ج/س/2021/890) المؤرخ 2021/07/01، وكتاب وزارة الاقتصاد رقم (1-226/2021) المؤرخ 2021/6/24، ومرفقه التعميم رقم (4) لسنة 2021، بشأن فرض رسم نهائي لمكافحة الإغراق على واردات دول المجلس من منتج صفائح وألواح وأشرطة من خلائط الألومنيوم ذات منشأ أو المصدرة من جمهورية الصين الشعبية،

فقد تقرر ما يلي:

المادة (1)

فرض رسم نهائي لمكافحة الإغراق على واردات دول مجلس التعاون الخليجي من منتج صفائح وألواح وأشرطة من خلائط الألومنيوم والتي يزيد سمكها عن 0.2 ملم ويحد أقصى 8 ملم ، والتي تندرج تحت البندين الجمركيين (76061200 ، 76069200) ذات منشأ أو المصدرة من جمهورية الصين الشعبية.

المادة (2)

تستثنى من المادة (1) من هذا الإعلان منتجات خلائط الألومنيوم المعالجة حرارياً، والمطوية، والملمعة، وتلك المستخدمة في صناعة عبوات المشروبات وأغطيتها.

المادة (3)

يستوفى الرسم النهائي لمكافحة الإغراق وفقاً لهامش الإغراق النهائي الذي تم تحديده كنسبة مئوية من القيمة (CIF) للواردات والموضحة بالجدول التالي:

رسوم مكافحة الإغراق كنسبة مئوية من القيمة CIF Anti-dumping duty as percentage of CIF value	أسماء المنتجين/المصدرين Names of producers/exporters	الدولة Country
%33	كل الشركات المصدرة All exporting companies	جمهورية الصين الشعبية PRC

Article (4)

المادة (4)

The definitive anti-dumping duty will be levied for a period of five (5) years effective from July 22, 2021. يفرض الرسم النهائي لمكافحة الإغراق لمدة (5) سنوات بداية من تاريخ 2021/07/22.

Ahmed Mahboob Musabih
Director General

أحمد محبوب مصبح
المدير العام



صدر بتاريخ: 2021/07/18